



日期 (Dates)	紀 事 (Events)
5 月	<p>學生事務：午飯餐單加入「全素食午餐」，鼓勵同學少吃肉類多吃蔬菜，讓同學建立健康的飲食習慣。</p> <p>Student Affairs: Vegetarian Lunch will be provided for our students to promote healthy eating habits.</p>
2/5 - 3/5	<p>訓輔：95 名六年級同學前往西貢戶外康樂中心參加畢業宿營</p> <p>Guidance and Discipline: 95 P.6 students participated in the Graduation Camp at Sai Kung Outdoor Recreation Centre.</p>
3/5	<p>教務：三年級同學參加 2012-2013 年全港性系統評估—— 中文科：視聽資訊及說話評估；英文科：說話評估</p> <p>Academic Affairs: P.3 students attended The 2012-2013 TSA Chinese audio-visual (CAV) assessment and Chinese and English speaking assessments.</p>
4/5	<p>音樂科：5 名同學前往港九潮州公會中學參加「愛·歌唱」才藝匯演</p> <p>Music: 5 students participated in the Singing Contest at Hong Kong & Kowloon Chiu Chow Public Association Secondary School.</p> <p>訓輔：15 名四年級同學前往香港遊樂場協會旺角青少年綜合服務中心參加「成長的天空」計劃——「愛心之旅」活動</p> <p>Guidance and Discipline: Understanding Adolescent Project: 15 P.4 students participated in the 'Love Journey' activity at Hong Kong Playground Association Mongkok Integrated Service Centre for Children and Youth.</p> <p>體育科：5 名同學前往荔枝角公園體育館參加九龍西區小學校際乒乓球賽 (女子)</p> <p>P.E.: 5 students participated in Kowloon West Area Inter- Primary Schools Table Tennis Competition (Girls) 2012-2013 at Lai Chi Kok Park Sports Centre.</p>
9/5	<p>學生事務：3B、4A 及 5A 班同學參加「學生健康服務」</p> <p>Student Affairs: 3B, 4A and 5A students attended the Student Health Service.</p>
10/5	<p>學生事務：4B 及 5B 班同學參加「學生健康服務」</p> <p>Student Affairs : 4B and 5B students attended the Student Health Service.</p> <p>教務：六年級同學參加 2012-2013 年全港性系統評估—— 中文科：視聽資訊及說話評估；英文科：說話評估</p> <p>Academic Affairs: P.6 students attended The 2012-2013 TSA Chinese audio-visual (CAV) assessment and Chinese and English speaking assessments.</p>
11/5	<p>數學科：6 名六年級同學前往中華基督教會基法小學參加第 24 屆全港小學數學比賽 2013</p> <p>Maths: 6 P.6 students participated in the 24th Hong Kong Primary Mathematics Competition 2013 at CCC Kei Faat Primary School.</p> <p>訓輔：29 名四年級同學及家長前往賽馬會大棠度假村參加「成長的天空」計劃——「親子日營」活動</p> <p>Guidance and Discipline: Understanding Adolescent Project: 29 P.4 students and parents participated in the Parent-child Day Camp at Jockey Club Tai Tong Holiday Camp.</p>

16/5	課外活動：全體教職員及同學前往深水埗運動場參與校運會，並有 40 名家長參與親子比賽 Extra-Curricular Activity: All teachers and students participated in Sports Day at Sham Shui Po Sports Ground. 40 parents participated in the parent-child game.
19/5	體育科：22 名同學前往保良局羅氏基金中學參加第十一屆華菁盃青少年曲棍球分齡錦標賽 P.E.: 22 students participated in the 11 th Huaqing Cup Junior Hockey Tournament at PLK Laws Foundation College.
20/5	學生事務：5C、6A 及 6C 班同學參加「學生健康服務」 Student Affairs : 5C, 6A and 6C students attended the Student Health Service.
20/5	課程：全方位學習活動：36 名二年級同學參觀尖沙咀消防局 Curriculum: Life-wide Learning Activity: 36 P.2 students visited Tsim Sha Tsui Fire Station.
21/5	學生事務：3A 及 6B 班同學參加「學生健康服務」 Student Affairs: 3A and 6B students attended the Student Health Service.
	訓輔：22 名同學、家長及老師參與「成長的天空」結業禮 Guidance and Discipline: Understanding Adolescent Project: 22 P.4 students, parents and teachers attended the Graduation Ceremony of the UAP.
	課程：全方位學習活動：36 名二年級同學參觀油麻地警署 Curriculum: Life-wide Learning Activity: 36 P.2 students visited Yaumatei Police Station.
23/5	訓輔：六年級同學出席「無毒成長路」講座 Guidance and Discipline: P.6 students attended a seminar on 'Healthy Growth without Drugs'.
24/5	家教會：23 名家長出席家長講座，講題為「如何培養學生多元智能」 PTA: 23 parents attended a talk on 'Multiple intelligences Development'.
	訓輔：一至四年級同學於興趣小組時段參加「1234 健康上網」遊戲日 Guidance and Discipline: P.1-P.4 students participated in 'Healthy Use of the Internet' Fun Day during 2:40pm – 3:35pm.
25/5	學生支援：26 名非華語同學前往香港歷史博物館參觀 Student Support: 26 non-Chinese speaking (NCS) students visited the Hong Kong Museum of History
30/5	訓輔：二年級同學於午膳時段參與「惜食物、愛地球」工作坊 Guidance and Discipline: P.2 students participated in the 'Treasure Food' workshop during lunch time.
31/5	家教會：「家長也敬師」活動——敬師日：家教會成員致送紀念品予老師，並由各級同學讀出敬師咭內容 PTA: Parents-Also-Appreciate-Teachers Drive—Teachers' Day: Presents were given to the teachers by the committee of PTA. Students from each level thanked their teachers for teaching them.

校長：_____

2013 年 7 月 12 日

黃麗娥